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Επανέρχομαι σε τόσο σύντομο χρόνο από την προηγούμενη Επερώτηση μου στο 
θέμα αυτό γιατί σήμερα παρά ποτέ καθίσταται επίκαιρο με την εγγραφή των νέων 
φοιτητών στο ΤΕΙ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ ( ΙΟΝΙΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ από 1ης 
Οκτωβρίου 2018 ) και την εκφρασμένη αγωνία για αναζήτησή στέγης και διαμονής 
και των νέων φοιτητών αλλά και των παλαιοτέρων στο Αργοστόλι.  
Δυο νέα δεδομένα επιτείνουν αυτή την δημιουργούμενη κατάσταση τα οποία 
αλλάζουν συνολικά τα δεδομένα . Η νέα νομοθεσία για την ενοικίαση κατοικιών ,που 
δίνει την δυνατότητα ανοίγματος της ιδιωτικής κατοικίας στην τουριστική αγορά και 
η μετατροπή του ΤΕΙ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ σε ΙΟΝΙΟΝ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ . Η μη 
εύρεση στέγης για τους φοιτητές θα δημιουργήσει την ανάγκης φυγής προς αλλά 
πανεπιστήμια ή μη επιλογής των συγκεκριμένων σχολών του Αργοστολίου κατά το 
χρόνο κατάργησης του μηχανογραφικού τους . .  
Επειδή το θέμα είναι εξόχως σοβαρό , και στην προηγούμενη ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ μου για 
το συγκεκριμένο θέμα μου απαντήσατε οτι αντιμετωπίζετε δυσκολίες στην 
συνεργασία σας με την Διοίκηση του ΕΙΝ για να μπορέσετε να ξεμπλόκαρε το θέμα 
θα ήθελα να μας ενημερώσετε εάν έχουν ξεπεραστεί οι δυσκολίες αυτές και εάν ναι τι 
προγραμματισμό έχετε κάνει για την χρηματοδότηση και υλοποίηση αυτού του έργου 
.  
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